
Bestyrelsesmøde den 25. november 2019 

 

Til stede: Gitte O, Tom, Gitte A og Marianne Ronja (ref.) Afbud: Michelle.  

 

1. Valg af ordstyrer: Tom  

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt  

3. Kabel tv / Yousee: Nogle beboere er utilfredse med, at der kommer til at 

mangle en del kanaler fra årsskiftet. Vi har undersøgt om vi kunne få Stofa i 

stedet, men det er ikke lige til. En beboer kom forbi og havde også hørt på 

utilfredse røster i VV, han har nu lovet at undersøge forskellige firmaer, for at 

se hvad han kan indhente af tilbud. Vi ser tiden an i forhold til hvad Yousee gør 

og hvad vi eventuelt kan finde af andre løsninger. Hvorom alting er, kan man 

som beboer opsige sit Yousee abonnement og finde noget andet der passer én.  

4. Julehygge: Der er ved at være styr på indkøbslisterne og sponsorgaver til 

banko, så nu ser vi frem til et forhåbentlig stort fremmøde.  

5. Evaluering af møde med politiet: Det var et godt og brugbart møde. 

Afdelingsbestyrelserne havde spørgsmål i forhold til overvågning, hærværk, 

tyveri og salg af stoffer. Politiet opfordrer beboerne til at anmelde kriminel 

aktivitet i området. Når man anmelder til politiet, skal man bede om at 

anmeldelsen registreres. Politiet oplyste endvidere at der ikke kommer ret 

mange anmeldelser fra vores område. Det at hilse på de unge mennesker, så 

de ved hvem man er og at vi som beboere er synlige i området, kan have en 

præventiv virkning.  

6. Evt: Omlægning af fliserne i gårdene påbegynder snart, der startes med 

gård 1,2 og 3. Vi har dog ikke den eksakte startdato. 

 

 

 

Afdelingsbestyrelsen 


